
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 28. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 191

Bornholms Tidende har afdækket en række forhold vedrørende færgetransporten til og

fra Bornholm, jf. artiklen: ”Den engelske søfartsstyrelse godkendte kun Express 1 til sej-

lads i 3,5 meter høje bølger”, den 18. januar 2019. Ministeren bedes kommentere artiklen

og redegøre for, hvad der ligger til grund for Søfartsstyrelsens godkendelse af Express1

op til 6 meter, herunder indhente den engelske søfartsstyrelses forklaring på, hvorfor de

engelske søfartsmyndigheder ikke godkendte Express1 til højere bølgehøjde end 3,5 me-

ter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lea Wermelin (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lea.Wermelin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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